

6D North & South Vietnam *(Day Cruise)* (813-SIC)

7D North & South Vietnam *(On Cruise)* (814-SIC)

D 1	Arrival Hanoi (MOB) Arrive at Noi Bai airport, welcome by our Driver and transfer to hotel Free at leisure. Overnight in Hanoi.
D 2	Hanoi - SIC to Halong - Hanoi <i>(Day Cruise)</i> (Breakfast, Lunch) Breakfast at hotel. At 07:30, depart for Halong. Enjoy the interesting 3.5hr drive to Halong City. Upon arrival, lunch. After lunch. Take a boat trip about 4hrs journey. Cruise through the emerald waters between the limestone outcrops and long corridors, visit THIEN CUNG CAVE or SUNGSOT CAVE. Back to Halong City where your mini bus will be waiting to take you back to Hanoi. Arrive Hanoi around 20:30pm. Overnight in Hanoi
D 3	Hanoi - SIC Tour to visit Hanoi Capital – Ho Chi Minh (Breakfast, Lunch) Breakfast at hotel. At 0830am, Visit Ho Chin Minh Mausoleum and Museum . Enjoy the architectural and historical aspects of Uncle Ho’s final resting place. Just next door is Ho Chi Minh’s house on stilts. Lying to one side of the Mausoleum is the One Pillar Pagoda ; Continue to visit the Quan Thanh Temple (Taoist, dating from the Ly Dynasty) and Buddhist Tran Pagoda on West Lake. Lunch, visit Literature Temple and Quoc Tu Giam – Vietnam’s first university constructed in 1070, its garden and well preserved architecture offers a relaxing glimpse into Vietnam past. We will take you pass Hoan Kiem Lake , see peaceful waters,. At the end of the tour journey visit by coach trip along the Hanoi Old Quarter . Free for shopping. Transfer to Han airport for flight to Ho Chi Minh City. Overnight in Ho Chi Minh
D 4	(SIC) TOUR TO CU CHI TUNNELS (Breakfast) Breakfast hotel. 08:15am, Depart for Cu Chi - located 60km from Ho Chi Minh City, Cu Chi is now considered a heroic district for its role in the anti - American war in Vietnam. It is legendary for its tunnels system of over 220km and is a popular spot for both Vietnamese and foreign visitors. The peacefully rural rice paddy scenery contains ducks and water buffalos swimming in the rivers alongside the road. Visitors will find it hard to imagine the destructions, damage and defoliation all over the area, caused by bombing and mines when Cu Chi was "A Free Target Zone". The remnants visitors will see that Cu Chi still has her evidence to prove the fierce battleground that took place there and visitors will see the remnants. The rest of day is at leisure. Overnight at Ho Chi Minh.
D 5	(SIC) TOUR TO MY THO & BEN TRE / MEKONG DELTA (Breakfast, Lunch) Breakfast .08:30am transfer to joining with other tourists & depart for My Tho . Take the boat ride through the Bao Dinh natural canal, view the stilt houses and the fruit plantation along the river sides. Visit the My Tho wholesale fruit market. Proceed to the Tortise Island. Lunch served in the heart of the orchard. Enjoy the nice boat ride through the Tan Thach natural canal in Ben Tre, cruise under the shadow of the water coconut trees. Visit the family where you can experience the agricultural lifestyle. Trekking through the fruit plantation in Thoi Son Island, enjoy the rowing boat ride along the creeks before returning to My Tho by motorized boat. Back to City. Overnight at Ho Chi Minh.
D 6	Ho Chi Minh ✈ Singapore (Breakfast) Our Driver will transfer you to airport for departure flight

7D Itinerary: Day 2-3 continue as follow

D 2	Hanoi - SIC to Halong <i>(Ovrnight Cruise)</i> (Breakfast, Lunch, Dinner) 0730: A car will pick you up and send to the meeting point for joining with other tourists. 0815: Leave Hanoi for Halong City by modern bus. Get on Junk Boat and enjoy a welcome drink and lunch of savory local seafood. Check into your cabin and start cruising around the bay to see the amazing karsts with different formations: Lion, Tea Pot, Toad, Dau Nguoi (Human Head) islet, and then stop for a walk through the "Amazing Cave" . There will be of time for swimming and sunbathing after the boat achors at a clean calm sea. Enjoy a Wonderful sunset dinner in our beautiful restaurant before retiring to the comfort of your cabin. Overnight in Junk Cruise
D 3	Halong Bay - Hanoi (Brunch) Breakfast. Keep crusing. Kayaking. Enjoy islands in different shapes, Arrive in Halong City at 11.30am. After lunch. Return to Hanoi and arrive in Hanoi around 4pm. Overnight in Hanoi
D 4	Hanoi ✈ SIC Tour to visit Hanoi Capital – Ho Chi Minh
D 5	(SIC) Tour To Cu Chi Tunnels
D 6	(SIC) Tour To My Tho & Ben Tre / Mekong Delta
D 7	Ho Chi Minh ✈ Singapore

Booking Hotline: 6466 8558



Our Branches
 #B1-49 AMK Hub
 #01-08 Balestier Plaza
 #B1-59 Bukit Timah Plaza
 #04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point
 #04-04 Compass One
 #01-02 Geylang West CC
 #03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One
 #B1-38 Our Tampines Hub
 #03-10 Sun Plaza
 #B2-15 Waterway Point



www.wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

www.instagram.com/wtstravelsg

www.facebook.com/WTSTravel

[WTSTravelSG](https://www.whatsapp.com/channel/wtstravelsg)

6D

南北越双城游(日游) (813-SIC)

7D

南北越双城游(入住) (814-SIC)

第一天	新加坡 ✈️ 河内 怀着滿心的期待搭乘豪華班机飞往河内。抵达河内机场，由司机接您并随后前往酒店休息。夜宿河内	
第二天	河内 - 下龍灣 (日游) - 河内 0730 前往下龍灣 所需的車程大約為三個半小時。抵达下龍市，前往理手理，上木制遊船暢遊下龍灣。 1245 : 遊船开始起航，下龍灣美丽景色即現眼前，令人叹为观止。 1300 : 在船上享用新鲜海鲜午餐 1330 : 随即暢遊下龍灣，奇形怪狀的小島：獅子，茶壺，青蛙，人頭等出现在你眼前。遊客將會參觀 SUNGSOT 鐘乳洞 ，回到下龍市，返回河内。大約 20:30pm 。夜宿河内	(早, 午, 晚)
第三天	下龍灣 - 返回河内 在船上用咖啡，茶及小点心后，继续航行，参观水上鱼村，风景秀丽。奇形怪狀的小島等出现在你眼前。过后在船上用早餐+午餐后， 11.30am 回到下龍市，返回河内。到達大約 1600hr。自由活动。夜宿河内	(早, 午)
第三天	河内市区游 - 胡志明市 08:30 ，參觀胡志明陵墓和博物館。具有建築和歷史性的胡伯伯最後安息的地方。隔壁便是胡志明的故居。不遠處就是一柱廟；是由李太祖皇帝建於 1049 年，如今更成為河内人心目中重要表徵旅客將會經過還劍湖一睹恬靜的湖水，在車上一睹河内古埠風貌。胡志明陵墓，星期一和五關門。將以其它行程代之	(早, 午)
第四天	胡志明市 - 古芝地道 早餐后前往古芝 - 相隔胡志明市 60km。在越戰期間，古芝是一個英勇頑強抗敵之地。超過 220km 的古芝地道系統，現今對於越南當地和外地遊客是一個很熟識的地方。前往古芝地道途中，您或會看到小白鴨群，黑水牛在稻田中。遊客難以察覺這片樂土以前卻是”自由轟炸目標地”，更難以想像這裡以前是佈滿了地雷和陷阱。可到達了目的地，遊客仍可目睹殘酷戰的遺跡。後返回胡志明市，自由活動。在胡志明市過夜	(早)
第五天	胡志明市 - 湄公河之美拖菘和濱芝 在旅店用過早餐后。 08:30am ，旅遊車將於您所入住的旅店迎接您，并載到集合地點，与其它旅客一同起行。 08:40am ，前往湄公河之美菘。在此遊客乘坐船隻暢遊湄公河，隨之進入保定天然小支流。遊客將會目睹沿河的高腳小房子和清翠果園。參觀美菘水果批發市場，之後前往烏龜島。在果園中享用午餐。繼之乘船穿過水椰子樹陰下的濱芝新石自然支流。參觀某農民的家，在此遊客將體驗到農民的生活方式。在泰山島上的果園散步。遊客更會嘗試一下三板搖搖船。乘坐船隻返回美菘。從美菘返回胡志明市。胡志明市過夜。	(早, 午)
第六天	胡志明 ✈️ 新加坡	(早)
7天行程：第 2-3天行程继续以下		
第二天	河内 - 下龍灣 (船上入住) 0730 前往下龍灣 車程大約為三個半小時。抵达下龍市，前往理手理，上木制遊船暢遊下龍灣， 1245 : 遊船开始起航，下龍灣美丽景色即現眼前，令人叹为观止。 1300 : 在船上享用新鲜海鲜午餐 1330 : 随即暢遊下龍灣，奇形怪狀的小島：獅子，茶壺，青蛙，人頭等出现在你眼前。遊客將會參觀 SUNGSOT 鐘乳洞 ，或在海邊游泳 1730 欣赏美丽的夕阳下山 1930 在星光下享用晚餐。 2100 月晚可垂钓，在木船上度过一个难忘的夜晚	(早, 午, 晚)
第三天	下龍灣 - 返回河内 在船上用咖啡，茶及小点心后，继续航行，参观水上鱼村，风景秀丽。奇形怪狀的小島等出现在你眼前。过后在船上用早餐+午餐后， 11.30am 回到下龍市，返回河内。到達大約 1600hr。自由活动。夜宿河内	(早, 午)
第四天	河内市区游 - 胡志明市	(早, 午)
第五天	(SIC) 胡志明市 - 古芝地道	(早)
第六天	(SIC) 胡志明市 - 湄公河之美拖菘和濱芝	(早, 午)
第七天	胡志明 ✈️ 新加坡	(早)

Booking Hotline: 6466 8558

**Our Branches**

#B1-49 AMK Hub
#01-08 Balestier Plaza
#B1-59 Bukit Timah Plaza
#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point
#04-04 Compass One
#01-02 Geylang West CC
#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One
#B1-38 Our Tampines Hub
#03-10 Sun Plaza
#B2-15 Waterway Point

www.wtstravel.com.sgenquiries@wtstravel.com.sgwww.instagram.com/wtstravelsgwww.facebook.com/WTSTravel[WTSTravelSG](https://www.whatsapp.com/WTSTravelSG)